
ZÁPIS č. 2/2018
z jednání Výboru majetku 

ze dne 21.3.2018
(16:00-16:35 hod.)

Přítomní:
Robert Mařík – předseda výboru,
Josef Střihavka, Karel Novotný, Zdeněk Vlasák – členové výboru, 
Omluveni:
Tomáš Benčat – člen výboru.

1. Výbor majetku se seznámil s návrhem Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení
věcného  břemena  v souvislosti  s přeložkou  zařízení  distribuční  soustavy  (podzemní
kabelové vedení 1kV v trase délky cca 9 m) týkající se pozemků parc.č. 1215/1 a 564/10
v k.ú.  Velká  Chuchle  v ulici  Nad  Závodištěm,  a  to  za  jednorázovou  náhradu  ve  výši
2.250,- Kč bez DPH.   
Po projednání žádosti všichni přítomní členové jednomyslně doporučují ZMČ souhlasit
s uzavřením Smlouvy o uzavření  budoucí  smlouvy o zřízení  VB za jednorázovou
náhradu ve výši 2.250,- Kč bez DPH.

2. Výbor  majetku  se  zabýval  žádostí  V.  a  E.  B.  o  trvalé  snížení  poplatku  za  pronájem
pozemku parc.č. 998/46 v ulici Bílčická z důvodu enormního výskytu černé zvěře a s tím
spojené problémy a komplikace s údržbou pozemku z původního nájmu ve výši 2.572,-
Kč/rok. 
Po  projednání  žádosti  všichni  přítomní  členové  jednomyslně  postupují  předmětnou
žádost bez konkrétního doporučení ZMČ k rozhodnutí.  

3. Výbor  majetku  se  seznámil  s žádostí  oddělení  využití  a  správy  pozemků  odboru
hospodaření  s majetkem MHMP o stanovisko k prodeji  pozemku parc.č.  1145/7  v k.ú.
Velká  Chuchle  v ulici  Dubnická  o  výměře  182  m2  z důvodu  zcelení  se  sousedními
pozemky soukromého vlastníka. 
Po  projednání  žádosti  všichni  přítomní  členové  doporučují  ZMČ  vydat  souhlasné
stanovisko k prodeji předmětného pozemku za podmínky zachování přístupové cesty
k okolním nemovitostem. 

4. Výbor  majetku  se  seznámil  s žádostí  oddělení  využití  a  správy  pozemků  odboru
hospodaření s majetkem MHMP o stanovisko k prodeji části pozemku parc.č. 160/7 v k.ú.
Velká Chuchle v ulici Pod Akáty vlastníkům sousedních nemovitostí. 
Po projednání  žádosti  všichni  přítomní členové  nedoporučují  ZMČ vydat souhlasné
stanovisko  k prodeji  předmětné  části  pozemku,  a  to  zejména  z důvodu  existence
přístupového prostoru pro HZS v případě likvidace lesního požáru. 
 
 

  

Zapsal: Ing. Vilém Schulz Robert Mařík
předseda výboru


